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Zarząd Powiatu 

Tarnobrzeskiego 

 

Protokół Nr 19 z posiedzenia Zarządu Powiatu  Tarnobrzeskiego w dniu  

12 lipca 2019 r. 

W posiedzeniu  Zarządu Powiatu  udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł  – Starosta Tarnobrzeski 

2. Jacek Rożek – Wicestarosta Tarnobrzeski  

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu,      

Sekretarz Powiatu Kazimierz Błasiak , Wiesława Barzycka i inni wg. listy obecności.  

Posiedzenie prowadził starosta Jerzy Sudoł w/g nast. porządku. 

1. Powołanie na stanowisko pełniącego  obowiązki  dyrektora  SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

2. Informacja o stanie naboru uczniów do klas I w roku szkolnym 2019/2020. 

3. Zmiany w budżecie Powiatu na 2019 r. 

4. Wyniki przetargu na inwestycje drogowe: 

- „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany w miejscowości 

Krawce”. 

-„ Przebudowa drogi powiatowej Nr 1119R Durdy – Marki – Józefów w miejscowości 

Marki w km 4 + 459,5 – 5 + 035,3. 

5. Uchwała w sprawie przekazania mienia Powiatu ( samochód FORD Transit dla Komendy   

Miejskiej PSP) 

6. Zaopiniowanie projektu „Program Ochrony Środowiska dla Gminy Gorzyce na lata 2019  

– 2022 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2024. 

7. Stanowisko Zarządu Powiatu w sprawie  perspektywy  dla  drogi krajowej Nr 9. 

8. Informacja  Burmistrza Miasta i Gminy Baranów Sandomierski i Wójta Gminy Grębów o 

przystąpieniu do, odpowiednio: sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w Dymitrowie Dużym i Baranowie Sandomierskim 

i projektu IV zmiany studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Grębów oraz projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Grębów 

Centrum II i Stale III. 

9. Sprawy różne.  

 

Starosta przedstawia porządek posiedzenia.  Udziela głosu  Pani Wiesławie Barzyckiej, 

kandydatce do objęcia stanowiska  pełniącego obowiązki dyrektora SPZ ZOZ w Nowej Dębie. 

Pani Wiesława Barzycka przedstawia koncepcję funkcjonowania  Szpitala. Wskazuje obszary, 

które wymagają  interwencji. Podstawowym działaniem w najbliższym czasie będzie  

gruntowne zapoznanie się z aktualną strukturą Szpitala.  Pani Wiesława Barzycka jako  była 

naczelna pielęgniarka, a następnie dyrektor Szpitala wraca do niego po 12 latach i  zna    dobrze 

tę placówkę.  Pani W. Barzycka złożyła pisemne oświadczenie o  niekaralności, zgodę na 

przetwarzanie  danych osobowych, zgodę  na powołanie na stanowisko p.o.  dyrektora SPZ 

ZOZ w Nowej Dębie. Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę w sprawie  powołania 
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Wiesławy Barzyckiej  na  stanowisko pełniącego obowiązki dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej w Nowej Dębie z dniem 16 lipca 2019 r. 

Uchwała Nr 19/60/2019  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Następnie Zarząd Powiatu  ustalił wynagrodzenie dla  p.o. dyrektora Szpitala Powiatowego w 

Nowej Dębie na podstawie ustawy z dnia 3 marca 2000 r. o wynagradzaniu osób kierujących 

niektórymi podmiotami prawnymi. Uchwała  Nr 19/61/2019 stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Dokonano zmian w budżecie Powiatu na 2019 r. Skarbnik Powiatu przedstawia  projekt 

uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Powiatu na 2019 r. Uchwała zostaje przyjęta 

jednogłośnie. Uchwała oznaczona Nr 19/62/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Skarbnik Powiatu przedstawia drugi  projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 

Powiatu na 2019 r. Uchwała zostaje przyjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona Nr 19/63/2019 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd Powiatu zapoznaje się z wynikami przetargu na zadania: 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 1030R relacji Grębów – Stany  w miejscowości Krawce -      

1 091 200,65 zł. 

Przebudowa drogi powiatowej Nr 1119R Durdy - Marki – Józefów w miejscowości Marki w 

km 4+ 459,5 – 5+035,3. – 589 692,25 zł. 

Na wniosek Komendanta  Komendy Miejskiej Państwowej  Straży Pożarnej w Tarnobrzegu 

Zarząd Powiatu podejmuje uchwałę w sprawie przekazania mienia Powiatu – samochodu marki 

FORD TRANSIT KOMBI 300L specjalny pożarniczy,  użytkowanego przez Komendę Miejską 
PSP  na podstawie umowy użyczenia z dnia 4 grudnia 2012 r. 

Uchwała Nr 19/64/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Na wniosek Wójta Gminy Gorzyce  zaopiniowano projekt „Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy Gorzyce na lata  2019 – 2022 z uwzględnieniem perspektywy do roku 2024. 

Uchwała Nr 19/65/2019  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Zarząd  Powiatu w formie uchwały  przyjął  stanowisko w sprawie  dalszej modernizacji drogi 

krajowej Nr 9. (DK – 9) Uchwała Nr 19/66/2019 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Przyjęto Informację  Burmistrza Miasta i Gminy Baranów Sandomierski i Wójta Gminy 

Grębów o przystąpieniu do, odpowiednio: sporządzania miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla terenu położonego w Dymitrowie Dużym i Baranowie Sandomierskim i 

projektu IV zmiany studium i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Grębów 

oraz projektów miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Grębów Centrum II i 

Stale III. Uwag nie wniesiono. 

Rozpatrzono pismo dyrektora CWiRS w Gorzycach i wyrażono zgodę  na wydzierżawienie  

niewykorzystywanej kuchni wraz z zapleczem kuchennym w budynku Centrum  Wsparcia i 

Rehabilitacji Społecznej w Gorzycach  o pow. 194 m2.. 

W tym miejscu z udziałem dyrektorów szkół lub ich zastępców  przyjęto informację o wynikach 

naborów do klas pierwszych w roku szkolnym 2019/2020. 

Dyrektor Robert Suska informuje, że  w Zespole Szkół Nr 1  jest 20 oryginałów podań uczniów 

po 8 klasowej Szkole Podstawowej i  15 osób po Gimnazjum. 

Propozycja utworzenia 2 oddziałów z rozszerzeniami matematyka – informatyka, język polski 

– geografia. 

Zespół Szkół Nr 2 w Nowej Dębie. 130 osób w klasach pierwszych.  Proponowany nast. wariant 

utworzenia klas pierwszych: klasa  1 ta – z dwoma zawodami- technik mechanik obrabiarki 

sterowane numerycznie CNC (17 osób) połączona  z technikum usług fryzjerskich (10 osób) – 

łącznie 27 osób, 
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- klasa 1 tb – z dwoma zawodami – technik ekonomista (10 osób) połączony z  technikiem 

informatykiem (15 osób) łącznie 25 osób. 

Branżowa szkoła I stopnia ( po szkole podstawowej i gimnazjum); 

- klasa 1bs – operator obrabiarek skrawających CNC 915osób) połączona z grupą 
wielozawodową ( 10 osób) – łącznie 25 osób. 

Technikum po szkole  gimnazjalnej: 

Klasa 1 ta – z dwoma zawodami – technik mechanik obrabiarki sterowane numerycznie   CNC 

( 17osób) połączona z technikiem automatykiem ( 6 osób)- łącznie 23 osoby 

Klasa 1tb- z dwoma zawodami – technik ekonomista (15 osób) połączony  z technikiem 

informatykiem ( 15 osób) – łącznie 30 osób. 

Zespół Szkół w  Gorzycach- łączna  ilość uczniów 158 osób. Propozycje klas pierwszych w 

roku szkolnym 2019 /2020 

Po gimnazjum 

Technik informatyk (21) + technik ekonomista (12) = 33 

Technik mechatronik  (20) 

Technik mechanik (10) + technik ekonomista (8) =18 

Po szkole Podstawowej 

Technik informatyk (27) 

Technik mechatronik (14) 

Technik mechatronik (10) + technik ekonomista (8) 

Szkoła branżowa ( łączona po gimnazjum i szkole podstawowej) 

 Po gimnazjum (5) + po szkole podstawowej (17) = 22 

Omówiono główne założenia  projektu umowy na najem pomieszczeń w ZS w 

Gorzycach  przez Spółkę cywilną „Mirjan”. Ogólna powierzchnia najmu 311,90 m 2. 

Specjalny Ośrodek Szkolno – Wychowawczy w Grębowie.  71 osób + 3 DPS 

Mokrzyszów + 1 indywidualne nauczanie = 75 w tym 16 uczniów  (autyzm, 

sprzężenia). Postuluje się utworzenie 4 grup wychowawczych. Skutek 

dodatkowe 94 godziny  ( 70 godz. na dodatkową grupę chłopców oraz 24 godz. 

na wzmocnienie w grupie dziewcząt. W projekcie arkusza było  210 

godzin).Ogólny wzrost godzin w szkole i internacie – 205, co zwiększa koszty 

uposażenia nauczycieli w stosunku do projektowanych w arkuszu za okres  od 

września do grudnia 2019 o kwotę 196 573,38 ( po podwyżkach).  

 

 

W tym miejscu odbyła się dyskusja na temat dróg powiatowych zapoczątkowana przez radnego 

M. Ożgę, który zgłosił wniosek o wykonanie dokumentacji na drogę  Alfredówka – Ciosy – 

Wydrza  odcinek Klonowe – Buda  Stalowska,  który  w aktualnym stanie  jest przejezdny tylko 

pojazdem jednośladowym lub samochodem terenowym. Na początek  może być wykonany w 

technologii szutrowej. J. Sudoł  wskazał na konieczność wykonania dokumentacji na drodze 

Tarnowska Wola – Rozalin – przejście przez tory. Sekretarz Powiatu poinformował  o 

aktualnym stanie prawnym planowanej do przejęcia drogi „przez zwałkę” Na części  tej drogi 

aktualnie jest  droga  gminna 100020R. Gmina  Baranów Sandomierski zamierza  przekazać 
nieodpłatnie Powiatowi grunty pod drogą na swoim terenie.  Grunty po stronie  Gminy Nowa 

Dęba i  grunty na poszerzenie pasa jezdni na terenie  Gminy Baranów Sandomierski zostały by 

uzyskane przez Powiat w trybie ZRID za wypłatą przez Powiat odszkodowania. Po 

doprowadzeniu drogi do parametrów drogi powiatowej  przeprowadzona została by procedura  

nadania drodze kategorii drogi powiatowej. Starosta podkreślił, , że  zakładany scenariusz  musi  
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uwzględniać ew.   porozumienie w sprawie  środków na wypłatę odszkodowań   i przejęcie 

przez Gminę Baranów Sandomierski drogi  powiatowej Dąbrowica – Chmielów. 

Sekretarz Powiatu  poinformował, że zajdzie konieczność rozwiązania umowy na II koszenie 

traw przy drogach powiatowych ze względu na długotrwałą chorobę  wykonawcy. Zarząd Dróg 

Powiatu Tarnobrzeskiego ogłosi ponowny przetarg. 

 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Rozpatrzono pismo Zespołu Wychowania Przedszkolnego przy Szkole Podstawowej  

w Jadachach w sprawie  dofinasowania zakupu koszulek dla przedszkolaków. Ze względu na 

ograniczenia tegorocznego budżetu  dofinansowania nie przyznano. 

2. Na wniosek Związku  Ochotniczych Straży Pożarnych RP Zarząd Oddziału Powiatowego   

w Tarnobrzegu przeznaczono kwotę 500 zł ( brutto)  na zakup usług transportowych 

związanych z organizacją  szkolenia wyjazdowego dla członków OSP. 

3. Rozpatrzono pismo Kierownika Delegatury Rejonowej Okręgowego Związku Polskiego 

Związku Działkowców w Tarnobrzegu. Na  zakup nagród i pucharów w konkursie  „Wzorowa 

Działka w 2019 r” o Puchar Starosty Tarnobrzeskiego przeznaczono kwotę 1 000 zł ( brutto). 

4. Na wniosek Zarządu Towarzystwa Włościańskiego „Ługi” w Tarnowskiej Woli na zakup usług 

transportowych związanych z wyjazdem  chóru z  parafii Tarnowska Wola na wycieczkę na 

Roztocze przeznaczono kwotę 1 200 zł ( brutto). 

5. Rozpatrzono  pismo Stowarzyszenia LZS Jadachy  z dnia 4 lipca 2019 r. Na zakup usług 

związanych z organizacją  Dni Jadachów przeznaczono kwotę 1 000,00 zł ( brutto). 

6. Na wniosek Sołectwa Wsi Rozalin przeznaczono kwotę 1 000,00 zł (brutto) na zakup usług 

związanych z organizacją imprezy plenerowej integrującej mieszkańców w dniu 13 lipca 2019r.   

7. Rozpatrzono pismo Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i Inwalidów,  Zarząd Rejonowy 

w Nowej Dębie. Na zakup usług związanych z organizacją imprezy okolicznościowej 

przeznaczono kwotę 400 zł ( brutto). 

8. Na wniosek Sołectwa Wsi Wrzawy na zakup usług związanych z organizacją  Dożynek 2019  

wsi Wrzawy przeznaczono kwotę 700 zł ( brutto). 

9. Na wniosek Ludowego Zespołu Sportowego „SAN” Wrzawy na  zakup usług związanych  

z organizacją  turnieju piłkarskiego na Stadionie Klubu Sportowego  we Wrzawach 

przeznaczono kwotę 500 zł  ( brutto). 

10. Na wniosek  Sołectwa wsi Zalesie Gorzyckie na zakup usług związanych z organizacją 
Dożynek w Zalesiu Gorzyckim przeznaczono kwotę 700 zł (brutto). 

11. Rozpatrzono pismo Domu Pomocy Społecznej w Nowej Dębie  w sprawie dofinansowania 

imprezy  integracyjnej „Anulki 2019 r”. Przeznaczono kwotę 500 zł, poprzez zwiększenie planu 

finansowego  jednostki. 

12. Rozpatrzono pismo Specjalnego Ośrodka Szkolno – Wychowawczego w Grębowie. Na zakup 

kuchni gazowej przeznaczono kwotę  8 000,00 zł. Realizacja nastąpi poprzez zwiększenie planu 

finansowego.  

13. Na wniosek z dnia 25.06.2019 r.  Sołectwa Furmany przeznaczono kwotę 500 zł (brutto) na 

zakup usług związanych z organizacją Czwartego Zlotu Furmanek w Furmanach w dniu  

4 sierpnia 2019 r.   

14. Na wniosek Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Ślęzakach wyrażono zgodę na zmianę  
sposobu wydatkowania kwoty 500 zł  z zakupu nagród na zakup usługi cateringowej w związku 

z organizacją XIII Powiatowego Konkursu Piosenki Obcojęzycznej. 
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Wobec wyczerpania przyjętego porządku Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu 12   

lipca 2019 r.  

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

Protokołował                                         1. Jerzy Sudoł 

Kazimierz Błasiak                                       2. Jacek Rożek 

          3. Wojciech Gruszka 

          4. Marian Grzegorzek 

          5. Marek Ożga  

 


